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Rétvári Bence országgyűlési képviselő

Tuzson Bence országgyűlési képviselő

Dióssi Csaba polgármester és Sipos Dávid alpolgármester a helyszínen ellenőrizte a Kossuth Lajos utca felújítását

Dunakeszin az állami utak felújításába is 
besegít az önkormányzat

Egy felejthetetlen utazás, gyö-
nyörű panoráma és a Duna illa-
ta várja azokat, akik úgy dön-
tenek, hogy stílusosan, hajó-
val járják be a Dunakanyart. A 
Visegrád-Nagymaros-Zebegény-
Dömös-Nagymaros-Visegrád út-
vonalon közlekedő járat nagyon 
népszerű. Az utasok napijegyet 
válthatnak, amellyel az adott na-
pon bármelyik kikötőben ki- és 
beszállhatnak a hajóra, tetsző-
legesen megszakítva az utazást 
– írja weboldalán a MAHART 
PassNave Kft. 

Folytatás a 7. oldalon

Folytatás az 5. oldalon

VOKS 2024

Folytatás a 3. oldalon

Csütörtökön kell – lapzártánkkal 
egy időben kellett - minden jegyző-
nek és vármegyei jegyzőnek meg-
állapítania, hogy az önkormányza-
ti választáson hány ajánlásra van 
szükség a jelöltek és listák indu-
lásához.

Mint oly sok településen, így Dunakeszin is gyakran és egyre ingerültebben teszik fel a kérdést a gépjármű-
vel közlekedők, hogy mikor újítják fel a Magyar Közút Zrt. kezelésében lévő nagy forgalmú utakat? Az agg-
lomerációs városban az észak-dél irányban átszelő 2. számú főút mellett még négy jelentős állami út – Fóti 
út, Kossuth Lajos utca, Szent István utca, Rév út – biztosítja a kapcsolatot a szomszédos településekkel, a 
dunakeszi önkormányzati utakkal. Mint a város polgármesterétől megtudtuk, jelenleg nincs uniós pályázati 
lehetőség az állami utak felújítására, a Magyar Közút Zrt. – Dunakeszi adottsága okán - sem a Magyar Falu 
Programban, sem a megyeszékhelyű városokat segítő Modern Városok programban sem tud indulni forrá-
sokért. „A tétlenkedés azonban nem Dunakeszi stílusa, ezért folyamatosan keressük a megoldást! Így újít-
juk fel a Kossuth Lajos utca két szakaszát” – jelentette ki Dióssi Csaba.

Elindultak 
a dunakanyari 

hajós körjáratok

Nyolc gyermek 
befogadására alkalmas 

mini bölcsőde épül Acsán

Újabb fejlesztések 
kezdődnek térségünkben

Rétvári Bence: a kormány 200 mil
liárd forint összegű pályázatot írt 

ki bölcsődefejlesztésekre és óvoda
bővítésekre az elmúlt években

Tuzson Bence: Jelentős keretösszegű 
programmal támogatjuk a harminc 

év alatti fiatalok elhelyezkedését, 
munkába állását

Már javában épül Acsán az a nyolc fé-
rőhelyes mini bölcsőde, amely a Te-
rület- és Településfejlesztési Operatív 
Program Plusz (TOP Plusz) pályázaton 
elnyert, 100 százalékos intenzitású, 
összesen 296 millió 255 ezer forintból 
valósul meg – jelentették be a beruhá-
zás helyszínén március 28-án tartott 
sajtótájékoztatón. 

Már folyamatban van Gödön a rend-
számfelismerésre is alkalmas, a rend-
őrséghez közvetlenül bekötött térfi-
gyelő kamerák telepítésének előkészí-
tése, ami nagyban hozzájárulhat majd 
a közbiztonság fejlesztéséhez, illetve 
az esetleges biciklilopások megelő-
zéséhez – fogalmazott a lapunknak 
adott nyilatkozatában Tuzson Bence, 
térségünk országgyűlési képviselő-
je, hazánk igazságügyi minisztere, aki 
nagyon fontosnak tartja azt is, hogy a 
CSOK Plusz támogatással „ösztönöz-
zük a gyermekek születését és az ott-
honteremtést”. Mint mondta, ennek 
az „igénylésekor az első közös otthon 
esetében nyolcvanmillió forintos ha-
tárt húztunk meg, lakásbővítés vagy új 
lakásba költözés esetén pedig százöt-
venmillió forint az értékhatár”.

Folytatás a 4. oldalon

Folytatás a 3. oldalon

Folytatás a 2. oldalon

A dunakeszi gyerekek „húsvéti 
ajándékát” ünnepélyes keretek 

között Nyíri Márton alpolgármester 
adta át Dióssi Csaba polgármester és 
a körzet önkormányzati képviselője, 
Bilinszky Ferenc társaságában.

Nyíri Márton nem akarta soká-
ig várakoztatni a gyermekeket, akik 
nagy izgalommal várták, hogy bir-
tokba vehessék és kipróbálhassák 
a játszóeszközt, ezért röviden be-
szélt arról, hogyan született az űr-
hajó ötlete és azt miként valósítot-
ták meg. Mindenekelőtt örömét fejez-
te ki, hogy elkészült ez a különleges 

játszóeszköz és a gyerekek már bir-
tokba is vehetik. „Ez a rakétás játszó-
eszköz annyira egyedi dolog, hogy az 
országban elsőként és ez idáig egye-
dül Dunakeszin építették fel. Emlék-
szem, annak idején ültünk bent a pol-
gármester úr irodájában Tóth Esz-
ter főkertész asszonnyal és egy ka-
talógust lapozgattunk, amiben ben-
ne volt ez a bizonyos prototípus. 

Elstartolt az űrhajó Dunakeszin 
A tűzoltó autós játszóeszköz után 

felavatták a rakétás játékot is
A gyerekek nagy örömére már-
cius 29-én átadták a Kazinczy-
Tompa utcai játszótéren felépí-
tett űrhajós játékot, valamint 
meglepetésként egy trambulint. 
Az átadás alkalmával nagyon 
sok gyermek jött el szüleivel, 
hogy kipróbálhassák az érde-
kes, modern kori játszóeszközt.

Dióssi Csaba polgármester: a cél egyértelmű, 
akár saját forrásból is, de jussunk előre

Kossuth-díjat kapott 
Zebegény főépítésze

Folytatás a 3. oldalon

Salamin Ferenc Ybl Miklós-díjas 
építész, a Magyar Művészeti Aka-
démia rendes tagja a hagyomány 
továbbélését szolgáló organikus-
regionális építészet remekeit kiér-
lelő tervezőmunkája elismerése-
ként Kossuth-díjban részesült nem-
zeti ünnepünk, március 15. alkal-
mából.
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Folytatás a címlapról

Zemen Szilvia, Acsa polgármestere és Rétvári Bence országgyűlési képviselő 
örömmel jelentették be, hogy jó ütemben épül a mini bölcsőde

A helyi közösség tagjai örömmel fogadják a bölcsőde építését

Vitályos Eszter

Zemen Szilvia, a község 
polgármestere beveze-
tőjében elmondta, hogy 

2022-ben  a Terület- és Tele-
pülésfejlesztési Operatív Prog-
ram Plusz felhívására sikere-
sen szerepeltek az új bölcsődei 
férőhelyek létrehozására kiírt 
pályázaton, melynek eredmé-
nyeként 100 százalékos inten-
zitású, összesen 296 millió 255 
ezer forint támogatást nyert 
Acsa Község Önkormányzata.  

„A pályázat keretén belül 8 
gyermek befogadására alkal-
mas intézmény épül, amely 
nagyban hozzájárul a bölcső-
dei befogadó intézmények te-
rületi egyenlőtlenségeinek 
mérsékléséhez, mivel a köz-
ségben ez idáig nem volt ilyen 
létesítmény. A gyerekek nap-
közbeni ellátása megkönnyí-
ti a szülők munkavállalói mo-
bilitását, munkába való visz-
szatérését, a családok munká-

jának és magánéletének össze-
hangolását, hiszen lesz Acsán 
egy olyan hely, ahol már egész 
kisgyermek koruktól bizton-
ságban tudhatják gyermekü-
ket, amíg ők a munkahelyü-
kön tartózkodnak” – hangsú-
lyozta a polgármester.

Zemen Szilvia kiemelte: a 
projekt megvalósítását segítet-
te - a TOP Plusz pályázaton el-
nyert vissza nem térítendő tá-
mogatás mellett - Pest Várme-
gye Önkormányzata a tervek 
elkészítésével. A felépülő böl-

csőde a mai kor elvárásainak, 
nevelési igényeinek, az energe-
tikai hatékonysági szempon-
toknak megfelelő, magas szín-
vonalú, minden szükséges he-
lyiséggel és berendezéssel ren-
delkező, kényelmes és bizton-
ságos környezetet biztosít a 
gyermekeknek és az itt dolgo-
zóknak egyaránt. A kivitelezés 
tervezett befejezési határideje 
július 31., így az új mini böl-
csőde  szeptember 1-jén már 

fogadhatja az acsai gyerekeket.
Rétvári Bence, a Belügymi-

nisztérium parlamenti állam-
titkára, a térség KDNP-s or-
szággyűlési képviselője gratu-
lált a polgármester asszony-
nak a szépen haladó beru-
házáshoz. Megjegyezte, ha a 
környék településeit nézi, van, 
ahol három év alatt nem jutot-
tak el idáig. Példaként a váci 
Bauer Mihály utcai bölcsőde 
építését említette.

Az országgyűlési képvise-
lő egyetértett Zemen Szilviá-
val abban, nem csak a nagy-
városiak kiváltsága kell, hogy 
legyen az bölcsődei ellátás. 
Kiemelte: azt tűzték ki célul, 
hogy országszerte az igénye-
ket minél nagyobb arányban 
ki tudják elégíteni. Az elmúlt 
évtizedben megduplázták a 
bölcsődei férőhelyek számát, 
és megháromszorozták azok-
nak a településeknek a számát, 
ahol van bölcsődei ellátás, a 
bölcsődei intézmények számát 
négyszeresére emelték. Emel-
lett több mint egy évtized alatt 
háromszorosára emelkedett a 
bölcsődében dolgozók bére – 
emelte ki Rétvári Bence. 

Ezt követően az országgyű-
lési képviselő a családterve-
zés fontosságáról beszélt, s ar-
ról, hogy ma már ha az édes-
anya visszamegy dolgozni, a 
munkabére mellett megkapja 
a gyermek után járó, az élet-
korának megfelelő támogatást 
az államtól, tehát nem veszik 
el a gyermek után járó támo-
gatást, akkor sem, ha az egy-
éves gyereknek az édesanyja és 
az édesapja is dolgozik. Remé-
nyét fejezte ki, hogy a nagyon 

családias hangulatú és kör-
nyezetben épülő mini bölcső-
de vonzza majd Acsára a fiatal 
családokat, akiknek, lehetősé-
gük nyílik a CSOK Plusz-szal, 
vagy a Falusi CSOK-kal ide te-
lepülni.

„Ehhez persze mindig kelle-
nek olyan polgármesterek, te-
lepülések, akik ebben partne-
rek, akik odafigyelnek arra, 
hogy mire lehet igénye az itt 
élő acsaiaknak, és a később itt 
otthonra találó acsaiaknak. 
Ezért is köszönöm polgármes-
ter asszonynak, hogy ezt a pá-
lyázatot is benyújtották, és 
rendkívül jó ütemben építik 
az új bölcsődét” – hangzottak 
Rétvári Bence elismerő szavai, 
aki így folytatta: „Összességé-

ben 200 milliárd forint össze-
gű pályázatot írt ki a kormány 
bölcsődefejlesztésekre, óvo-
dabővítésekre az elmúlt évek-
ben, ám hiába igénylik a csalá-
dok, ha a településvezetők eb-
ben nem partnerek, de szeren-
csére vannak kivételek, mint 
az acsai önkormányzat is” – 
állapította meg Rétvári Bence.

Végül szóba kerültek az Eu-
rópai Unióval kapcsolatos böl-
csőde építési-fejlesztési tár-
gyalások, ám hiába állapod-
tak meg az Európai Unióval, 
egy fillér sem érkezett és nem 
is érkezik – mondta Rétvári 
Bence. 

„Ez egy uniós program, de 
valójában teljes mértékben a 
magyar kormány fizeti ki a tá-

mogatást. Azt józanésszel fel 
nem fogom, hogy pontosan 
milyen problémája van Brüsz-
szelnek az acsai mini bölcsőde 
építésével, amiért erre támo-
gatást nem folyósít” – mond-
ta befejezésül az országgyűlé-
si képviselő.

Lapunk érdeklődésére Tallér 
Róbert, a kivitelező Struktor 
Építőipari és Szolgáltató Kft. 
ügyvezető igazgatója elmond-
ta, hogy a nettó 80 négyzetmé-
ter alapterületű épület ener-
giaellátását – fűtés, melegvíz 
és hűtés – hőszivattyú bizto-
sítja, a tetőre 6 kilowattos nap-
elemet helyeznek el. 

Vetési Imre
Fotó: Szabó Csaba

Rétvári Bence: széleskörű és hiteles egészségügyi 
tudásbázissal bővült az EgészségAblak

Vitályos Eszter, a Pilis-
Dunakanyar országgyűlési 

képviselője az új kormányszóvivő

Nyolc gyermek befogadására alkalmas 
mini bölcsőde épül Acsán

Rétvári Bence: a kormány 200 milliárd forint összegű pályázatot írt ki bölcsődefejlesztésekre és óvoda bővítésekre az elmúlt években

Rendkívül széleskörű és hiteles tudásbázissal bővült az EgészségAblak mobilalkalmazás – hívta fel a figyelmet Rétvári Ben-
ce, a Belügyminisztérium parlamenti államtitkára kedden az MTI-hez eljuttatott közleményében.

Az Egészség A-Z menüpont 
alatt 1900 betegség, tünetei, il-
letve gyógymód leírása találha-
tó – fejtette ki.

Hangsúlyozta: a fejlesztés cél-
ja, hogy a felhasználók megbíz-
ható forrásból könnyen, gyor-
san, egyszerűen jussanak hiteles 
és közérthető egészségügyi in-
formációkhoz.

Az egészség a-z menüpont az 
egészségtudatosságot és a tájé-
kozódást is segíti. Az orvosok 
által ellenőrzött adatbázis segít, 
hogy jobban megismerjük az 
egészségünk állapotát, valamint 
alaposabban fel tudjunk készül-
ni az orvosi konzultációkra. A 
betegek segítséget kapnak sze-
mélyes egészségügyi döntéseik 
meghozatalához is – ismertette 
az államtitkár.

A rövid leírások az adott té-
mához kapcsolódó legfontosabb 
tudnivalókat tartalmazzák. A 

szakemberek által jóváhagyott 
tartalmak közérthetőek, bárki 
számára használhatóak. Legyen 
szó felnőttről vagy gyermekről, 
az Egészség A-Z-t bátran hasz-
nálható. A beépített kereső segít-
ségével a felhasználók könnyeb-
ben és gyorsabban megtalálhat-
ják a fontos információkat. A tu-
dástár jól strukturált, könnyen 
használható, könnyen kereshető 
– tudatta Rétvári Bence.

Rámutatott: manapság ren-
geteg weboldal tartalmaz hi-

bás, felületes, ellenőrizetlen és 
ezáltal veszélyes egészségügyi 
tévinformációkat, ezért fontos, 
hogy mindenki számára hoz-
záférhető legyen egy tudomá-
nyosan megalapozott tudástár. 
A leírásokat a Nemzeti Nép-
egészségügyi és Gyógyszerésze-
ti Központ (NNGYK) orvosai 
készítették – fűzte hozzá az ál-
lamtitkár.

A közleményben kitért arra is, 
hogy a menüpontban összesen 
1900 leírás van, havi szinten pe-

dig átlagosan 50 új cikk kerül fel. 
Az adatbázisban annyi cikk ta-
lálható meg, mintha ötször olvas-
nánk el a teljes Harry Potter-so-
rozatot – fogalmazott a politikus.

Rétvári Bence kiemelte: az 
EgészségAblak alkalmazás bár-
milyen telefonra letölthető, in-
gyenes mobilalkalmazás. Sike-
rét jól mutatja, hogy már több 
mint 2,8 millióan használják. 
Az eddigi fejlesztések révén már 
elérhető benne az összes egész-
ségügyi dokumentumunk, a fel-
írt és kiadott receptek, a házi-
orvos rendelési ideje, egyes elő-
jegyzett járóbeteg időpontok, az 
oltási igazolvány, valamint a TB 
jogviszonya állapota is megte-
kinthető. Az EgészségAblak al-
kalmazással minden egészség-
ügyi adatunk és leletünk egy 
helyen, mindig kéznél lehet – ol-
vasható a közleményben.

MTI

„Nagy megtiszteltetés ért a na-
pokban, ugyanis Orbán Vik-
tor miniszterelnök úr felkért, 
hogy vállaljam el a kormányzati 
kommunikációért felelős állam-
titkárság vezetését, egyúttal pe-
dig a kormányszóvivői felada-
tok ellátását is” – jelentette be 
Vitályos Eszter a csütörtök esti 
Facebook-bejegyzésében, me-
lyet a vasarnap.hu szemlézett.

A Fidesz országgyűlési képvi-
selője, egyben Csák János kul-
turális és innovációs miniszter 
helyettese a kormányfő felkéré-
sét elfogadta, ami azt is jelenti, 
hogy miniszterhelyettesi meg-
bízatása véget ért a Kulturális és 
Innovációs Minisztériumban.

A parlamenti államtitkárság 
élére Zsigó Róbert érkezik, aki-
nek sok sikert, erőt és kitartást 
kívánok! – írta, egyben meg-
köszönte kollégáinak a tárcánál 
végzett közös munkát.

„Kormányszóvivőként is ma-
radok a Pilis-Dunakanyar or-
szággyűlési képviselője, ahon-

nan a legtöbb erőt és támoga-
tást kapom az itt élő emberek-
től, és továbbra is azon leszek, 
hogy ezt megháláljam szeretett 
otthonomnak.

E mellett új feladatok is vár-
nak, amelyeket a párbeszéd 
és a megértés kell, hogy jel-
lemezzen! Az irány változat-
lan: „A Jóisten mindannyiunk 
felett, Magyarország minde-
nek előtt!” – írja Vitályos Esz-
ter kormányszóvivő, aki a júni-
us 9-i önkormányzati választá-
son a Fidesz-KDNP színeiben  
főpolgármesterjelöltként indu-
ló Szentkirályi Alexandrát vál-
totta.
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Látogatás a Lámpás '92 Közhasznú Alapítvány gödi műhelyében

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

Folynak a csatornázási munkálatok a fóti József Attila utcában

Zebegény egyik jellegzetes épülete

Zebegény, a festői Dunakanyarban rejtőző 
mesebeli település nem csupán természe-
ti szépségeivel, hanem építészeti megol-

dásaival is hívogatja magához az idelátogatókat. 
Az elmúlt években a település fejlődése és nö-
vekvő lakossága új kihívások elé állította a helyi 
közösséget és vezetőit. Azonban ennek a kihí-
vásnak is találtak megoldást a helyi vezetésben, 
amiben kiemelkedő szerepet játszik Salamin Fe-
renc, Zebegény főépítésze, aki nemrégiben Kos-
suth-díjban részesült az általa végzett kimagas-
ló munkáért.

Salamin Ferenc szakértelme és elkötelezettsé-
ge Zebegény szépségének és identitásának meg-
őrzésében, miközben a modernizáció és a fenn-
tartható fejlődés útján halad, vitathatatlan. Az ő 
tervezői munkája hozzájárult ahhoz, hogy Ze-
begény ne csupán egy átlagos település legyen, 
hanem egy olyan hely, amelynek minden egyes 
épülete és köztere történeteket mesél el az itt la-
kók és látogatók számára.

A főépítész munkássága kiterjed Zebegény inf-
rastruktúrájának és közösségi tereinek tervezé-
sére és fejlesztésére is. Salamin Ferenc olyan meg-
oldásokat alkalmaz, amelyek nemcsak Zebegény 
jelenlegi igényeit szolgálják, hanem a jövő gene-
rációinak is fenntartható környezetet biztosí-
tanak. A természeti környezet és a településkép 
harmonizálása, valamint a kulturális örökség 
megőrzése mind kiemelt fontosságú szempont-
jai munkájának.

Kossuth díjban részesítésével az ország el-
ismerte Salamin Ferenc kiemelkedő szakmai 
munkáját és elkötelezettségét Zebegény fejlődé-
se és megőrzése iránt is. Elismerése a díj annak 
a munkának és sikernek is, amely Zebegényt a 
Dunakanyar és az ország egyik legkedveltebb 
úti céljává tette.

Salamin Ferenc munkássága új lendületet ad-
hat az egész régió számára is a fenntartható vá-
rosfejlesztés és a kulturális örökség megőrzése 
terén. Ez a megtisztelő elismerés arra ösztönöz-
heti az embereket, hogy még jobban bekapcso-
lódjanak a település életébe és a közösségépítés 
folyamatába, hogy Zebegény továbbra is a szí-
vünkben maradhasson, mint egy mesebeli cso-
dahely, amelyet büszkén mutathatunk meg az 
utókor számára.

 Forrás: Zebegényi Újság

Körzetünk minden tele-
pülésén folyamatosak a 
fejlesztések, megszakí-

tás nélkül folytatódik a mun-
ka, így például Gödön jól ha-
lad az építkezés, hamarosan el-
készül a Búzaszem iskola új tor-
nacsarnoka, amelyik nem is 
csak a testnevelésórák megtar-
tásához biztosít majd a jelenle-
ginél sokkal jobb körülménye-
ket az itt tanuló diákok szá-
mára – mondta el a lapunknak 
adott nyilatkozatában Tuzson 
Bence, városunk és térségünk 
országgyűlési képviselője, ha-
zánk igazságügyi minisztere, 
aki hangsúlyozta azt is, hogy a 
tornaterem révén egyúttal egy 
új közösségi térrel is gazdago-
dik a település. Felhívta a fi-
gyelmet arra is, hogy a város 
másik fontos oktatási intézmé-
nyében, a Huzella Tivadar álta-
lános iskolában nemrég készült 
el a fűtéskorszerűsítés, és ennek 
az iskolának az idén nyáron fel-
újítják a konyháját is.

Dunakeszi a napokban ün-
nepelte várossá válásának 
negyvenhetedik évfordulóját, 
ami egy olyan különleges alka-
lom, amelyről minden évben 
érdemes megemlékeznünk, 
hiszen ez egy olyan fejleszté-
si hullámot indított el térsé-
günkben, amelyik akár orszá-
gos szinten is egyedülállónak 
mondható – folytatta a képvi-
selő. Tuzson Bence beszélt ar-
ról is, hogy „Fóton az elmúlt 
időszakban felújítottuk a Nép-
művészeti Szakgimnázium 
és Gimnáziumot, megépült a 
Waldorf óvoda új épülete, és 
bővítettük a Boglárka bölcső-
dét, hamarosan pedig újabb 
fejlesztések kezdődhetnek a 
helyi sporttelepen: mobil öltö-
zővel bővül a focipálya, ami öt 
darab öltöző–iroda–szaniter 
és egy darab tárolót tartalmaz. 
Tavaly felújítottuk a tetőszer-
kezetet, kicseréltük a nyílászá-
rókat és megoldottuk a csapa-
dékvíz elvezetést” – tette hoz-
zá Tuzson Bence.

Mint mondta, körzetünk 
több településen is utakat épí-
tünk és újítunk fel ezekben a 
napokban is. Így például a kör-
zetünkhöz tartozó Csomádon 
az idén tavasszal több ilyen 
fejlesztés is zajlik: a múlt hó-
napban kezdődött a belterüle-
ti csapadékvíz-elvezetés kor-
szerűsítése a Templom és az 
Esztergály utcában, valamint 
az Esztergály utca és Kossuth 
Lajos út között található patak 
mentén – sorolta a részteleket 
a képviselő. „Ugyancsak fontos 
felhívnunk a figyelmet arra, 
hogy az önkormányzat további 
hasonló beruházásokra készül 
az idén tavasszal, aminek elő-
készítéseként nemrég adott be 
pályázatokat. Ezek értelmében 

pedig az Arany János utcában 
és a Dózsa György utcának a 
József Attila utca felőli szaka-
szán készülnek útépítésre, a 
Kossuth Lajos út páros oldalán 
pedig járdafelújításra lehet szá-
mítani” – nyilatkozta lapunk-
nak Tuzson Bence.

Kérdésünkre válaszolva a 
képviselő beszélt arról is, hogy 
az ötezer fő feletti települése-
ken, CSOK Plusz néven új, ka-
mattámogatott hitelkonstruk-
ciót vezettek be, és megemel-
ték az ebben a konstrukcióban 
elérhető összegeket is. Mint 
mondta, a hitel a gyerekszám 
függvényében tizenöt-, har-
minc-, illetve ötvenmillió fo-
rint lesz. A kormány tehát ki-
számíthatóságot nyújt a csa-

ládoknak, mert ha ez az érzés 
megvan a fiatal házasokban, 
akkor van nagyobb esélye an-
nak, hogy gyermeket vállalja-
nak. Hadd emlékeztessek arra, 
hogy 2010-ben úgy döntött a 
kormány, hogy a családokat 
helyezi a középpontba, és min-
dent a családok szolgálatába 
állít – fogalmazott a képviselő, 
aki felhívta a figyelmet arra is, 
hogy áprilistól elstartolt a két-
százmilliárd forintos keretösz-
szegű, a harminc év alatti fia-
talok elhelyezkedését, munká-
ba állását segítő Ifjúsági Ga-
rancia Plusz program. Ennek 
részeként bizonyos esetekben 
száznyolcvanezer forintig al-
bérleti támogatás is igényel-
hető, de a programban fon-

tos szerepet kap a bértámoga-
tás és az útiköltség-hozzájáru-
lás is. Egyebek mellett például 
ez azt is jelenti, hogy a magyar 
állam négy, illetve hat hóna-
pig a munkabér ötven százalé-
kát átvállalja a munkáltatótól. 
Amennyiben a munkahely a 
lakóhelytől hatvan kilométer-
nél messzebb található, a prog-
ramban a minimálbér hetven 
százalékáig, vagyis száznyolc-
vanezer forintig albérleti tá-
mogatás is igényelhető – tette 
hozzá Tuzson Bence, aki úgy 
értékelte, hogy körzetünk is 
csak nyerhet vele, ha sok fiatal 
és sok család veszi majd igény-
be ezeket a kedvezményeket.

Szabó Palócz Attila
Fotó: Ligeti Edina

Kossuth-díjat kapott 
Zebegény főépítésze

Dunakeszin eddig négy 
polgármesterjelölt van

Folytatás a címlapról

Azokon a településeken, ahol 
tízezernél kevesebb a lako-

sok száma, egyéni listás jelöltek, 
a tízezernél több lakosú te-
lepüléseken pedig egyé-
ni választókerületi je-
löltek indulhatnak a 
képviselő-testületi tag-
ságért.

A helyi önkormányza-
ti képviselők és polgármeste-
rek választásáról szóló törvény 
szerint képviselőjelölt az lehet, 
akit az adott választókerület vá-
lasztópolgárainak legalább 1 szá-
zaléka jelöltnek ajánlott. Polgár-
mesterjelölt az lehet, akit a tíz-
ezer vagy annál kevesebb lako-
sú település választópolgárainak 
legalább 3 százaléka, a tízezer 
lakost meghaladó, de százezer 
vagy annál kevesebb lakosú te-
lepülés esetén legalább 300 vá-
lasztópolgár, a százezernél több 

lakosú település esetén legalább 
500 választópolgár jelöltnek 
ajánlott.

Főpolgármester-jelölt az lehet, 
akit legalább 5000 választópol-

gár jelöltnek ajánlott.
A vármegyei válasz-

tókerületben listát az 
a jelölőszervezet ál-
líthat, amely a válasz-
tókerület választópol-

gárai 0,5 százalékának 
ajánlását összegyűjtötte.

A tízezer fölötti települése-
ken a polgármester-, illetve a 
főpolgármester-jelölt esetében 
a törvény határozza meg a mi-
nimális ajánlások számát, ar-
ról külön nem kell rendelkezni. 
Azonban a többi esetben, bár a 
jogszabály rögzíti, hogy a jelöl-
teknek a választók hány száza-
lékának támogatását kell meg-
szerezniük az induláshoz, a je-
löltállításhoz szükséges ajánlá-
sok pontos számát a választási 

iroda vezetőjének – azaz a jegy-
zőnek – kell megállapítania.

Így a tízezer és az alatti te-
lepüléseken mind a polgár-
mester-jelöltek, mind az egyé-
ni képviselőjelöltek, a tízezer 
fölötti településeken az egyé-
ni képviselőjelöltek állításához 
szükséges minimális ajánlás-
számot a helyi választási iroda 
vezetője, azaz a jegyző állapít-
ja meg, míg a vármegyékben a 
lista állításához szükséges aján-
lások számát a területi választá-
si iroda vezetője, azaz a várme-
gyei jegyző állapítja meg.

Az ajánlások számát csütör-
tökön, április 4-én kell megál-
lapítani, ehhez pedig az ápri-
lis 3-án, szerdán a névjegyzék-
ben szereplők adatait kell ala-
pul venni.

Az egyéni listás és az egyé-
ni választókerületi jelöltet, a 
polgármesterjelöltet és a főpol-
gármester-jelöltet legkésőbb 
május 6-án 16 óráig kell beje-
lenteni. A kompenzációs listát, 
a fővárosi listát és a vármegyei 
listát pedig legkésőbb május 
7-én 16 óráig kell bejelenteni.

A Momentum Mozgalom 
és a Jobbik Konzervatí-
vok dunakeszi szerve-

zetei közös közleményben je-
lentették be, hogy együtt indul-
nak a júniusi önkormányza-
ti választáson. A momentumos 
Cseresznyés Csilla Facebook-
oldalán közölt videóban arról 

értesülhetünk, hogy ő a Mo-
mentum polgármesterjelöltje 
Dunakeszin.

A Dk-s Tonzor Péter - az 
MSZP, az LMP és a Párbeszéd 
közös polgármesterjelöltjeként 
- indul a június 9-i önkormány-
zati választáson.

Információink szerint a vá-

rost 2010 óta irányító Dióssi 
Csaba polgármester és csapata 
újra ringbe száll a dunakesziek 
támogatásáért, hogy az elmúlt 
években megtapasztalt alkotó 
békében tovább szolgálhassák a 
város polgárait, Dunakeszi fej-
lődését.

(Vetési)

VOKS 2024

Tuzson Bence: Jelentős keretösszegű programmal támogatjuk 
a harminc év alatti fiatalok elhelyezkedését, munkába állását

Újabb fejlesztések 
kezdődnek térségünkben

Sajtóértesüléseink szerint Dunakeszin eddig négy polgármesterjelölt neve vált ismertté. 
Bilinszky Ferenc, a képviselő-testület pénzügyi és jogi bizottság elnöke bejelentette, hogy a 
civilekkel közösen alapított, a Békés Nemzet Egyesület színeiben indul a választáson.
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Dióssi Csaba polgármester

Az önkormányzat és a Magyar Közút Zrt. összefogásával újult 
meg az állami fenntartású Kossuth Lajos út két szakasza

Folytatás a címlapról

- A Dunakeszin élőkkel össz-
hangban naponta mi is érzékel-
jük, hogy milyen műszaki álla-
potban vannak a várost átszövő 
állami fenntartású utak, melye-
ken jelentős a közúti forgalom. 
Kétség sem férhet hozzá, hogy 
aktuális és indokolt a felújításuk 
– szögezi le a polgármester.

Dióssi Csaba elmondta, hogy 
az uniós pályázat hiányában és 
- a fentebb említett – Dunakeszi 
adottsága miatt nem jutnak ál-
lami forráshoz sem.

- Ezért döntöttünk úgy, hogy 
a Magyar Közút Zrt.-vel együtt-
működve akár saját önkor-
mányzati pénzügyi forrás hoz-
záadásával felgyorsítjuk a Kos-
suth Lajos utca két szakaszának 
a felújítását. Dunakeszi és a já-
rás fejlettsége -, ami a hétközna-
pokban előny - az ezúttal hát-
rány, mivel az Európai Unió a 
járások szintjén vizsgálja egy-
egy körzet fejlettségét, ezért az 
állami út fenntartója, a Magyar 
Közút Zrt. sem tud pályázni. A 
közel ötvenezres Dunakeszi ér-
telemszerűen nem pályázhat a 
Magyar Falu Program forrásai-
ra sem, de a megyei jogú város-
ok számára indított Modern Vá-
rosok Programban sem. Bízom 
benne, hogy az ilyen helyzetben 
lévő települések számára is ta-
lálnak megoldást állami szinten 
– bizakodik a polgármester, aki 
hozzátette, de az önkormányzat 
addig sem várhat tétlenül. 

- Ebben a patthelyzetben 
sem tétlenkedhettünk, csele-
kedtünk! Saját erőforrásaink 
hozzáadásával járulunk hoz-
zá olyan útfelújítások és fejlesz-

tések megvalósításához, melyek 
állami feladatok, ám fontos-
nak tartjuk a lakosság igényei-
nek a kiszolgálását. Csak tavaly 
három állami úton lévő csomó-
pontot építettünk át, vagy új 
körforgalmat építettünk a Kos-
suth-Széchenyi utca keresztező-
désében, hogy enyhítsük a Du-
nakeszin élők közlekedési ne-

hézségein. Közismert, hogy a 
Dunakeszit Fóttal összekapcso-
ló, nagy forgalmú Kossuth Lajos 
utca is állami fenntartású. Fel-
újítása már régóta időszerű, ám 
a fentiekben jelzett okok miatt 
az állami fenntartó nem tudta 
megoldani a lakosság és az ön-
kormányzatunk által is indo-
kolt útfelújítást. A Magyar Köz-
út Zrt.-vel folytatott hosszas tár-
gyalásaink és egyeztetéseink 
eredményeként végre elkezdőd-
hetett a Kossuth Lajos utca két 
szakaszának a felújítása. A Ma-
gyar Közút Zrt. adja az aszfaltot, 
mi pedig finanszírozzuk a töb-
bi munka költségeit. De ezzel az 

egyedi összefogással sem tud-
juk a Kossuth Lajos utca teljes 
szakaszát felújítani, mert van-
nak olyan területek, ahol példá-
ul meg kell várni, hogy a DMRV 
Zrt. elvégezze az aktuális felújí-
tást, meg kell oldani a vízelve-
zetési gondot, stb. és csak ezek 
után ésszerű az útpálya felújí-
tása. De hasonló a helyzet az 

igen rossz állapotban lévő Szent 
István utca esetében is, mely-
nek a múzeum és a fő úti kör-
forgalom közötti szakaszát csak 
azután tudjuk felújítani, ha a 
DMRV Zrt. a nyáron felújítja a 
szennyvízcsatornát – tájékozta-
tott Dióssi Csaba polgármester, 
aki hozzátette: az önkormány-
zati utak közül az elmúlt hetek-
ben felújították a Vasút utcát, a 
Barátság út egy jelentős szaka-
szán a szervizutat, a munka a 
Mátyás király út és a Rákóczi út 
egy szakaszának a felújításával 
folytatódik. 

Vetési Imre
Fotó: filmkovacs.hu

Dunakeszin az állami utak 
felújításába is besegít 

az önkormányzat
Dióssi Csaba polgármester: a cél egyértelmű, 

akár saját forrásból is, de jussunk előre

Nem szokatlan Dunakeszi polgármesterétől, Dióssi Csabától, hogy tételesen beszámol a du-
nakeszieknek arról, milyen eredményeket értek el a városban egy év alatt. A Polgármesteri 
beszámoló 14 éves múltra tekint már vissza. Idén azonban nemcsak egy évet, nemcsak egy 
ciklust, hanem 14 évet fog át a 120 oldalas kiadvány. A címoldal rögtön megakasztja az olva-
só szemét, ez áll rajta: Tabuk nélkül. Megkérdeztük, mit jelent ez?

“Városvezetőként fontosnak tartom, hogy kép-
viselőtársaimmal minden döntésünket, intéz-
kedésünket a dunakesziek igényeire formáljuk. 
Ehhez pedig az kell, hogy meghallgassuk a he-
lyieket. Erre mindig nyitott vagyok. Ennek a 
kiadványnak az előkészületeit még 2023 végén 
kezdtük el. Megkértük őket, tegyék fel a szá-
mukra fontos kérdéseket, amikre válaszokat, lé-
péseket várnak tőlünk. 602 kérdés érkezett, eze-
ket tematizáltuk és szöveges vagy képes formá-
ban megválaszoltuk” — magyarázta a polgár-
mester. Mint mondta, sok olyan téma van, amit 
komplexen csak úgy lehet megválaszolni, ha 

messzebbre nyúlunk vissza, ezért találunk a ki-
adványban egészen 2010-ig információt.

Azt a korábbi beszámolóknál már megszok-
hattuk, hogy témakörönként vannak csoporto-
sítva az eredmények, de a zöldfejlesztések eddig 
mindig a végén kaptak helyet. Most azonban a 
legelső fejezet szól kimerítően a zöldgazdálko-
dásról. Hangsúlyos az egészségügy, az oktatás, 
az utak helyzete, a közösségépítés és a sport is. 
Belelapozva az olvasó rájön, a “tabuk nélkül” 
alcím arra vonatkozik, hogy olyan kényes kér-
désekre is érkeznek válaszok, mint az egészség-
ügyi várólisták, a rossz állapotban lévő állami 
utak, a közlekedési helyzet… tehát a polgármes-
ter nem tér ki a kérdések elől, hiszen ahogy ő 
hangsúlyozza, országos problémákra helyben 
keresnek megoldást.

Vastagságát tekintve a kiadvány szinte már 
könyv. Ránézésre trendi, dinamikus és minden-
re kitér, ami egy jól működő város életében je-
len van. A Messenger alkalmazást idéző tör-
delés és grafikai elemek használata szokatlan, 
de jó trükk arra, hogy nyomtatott sajtótermé-
ket már alig fogyasztó olvasó is belelapozzon és 
úgy érezze, egy magánbeszélgetésbe kukkant-
hat bele.

A beszámoló alig egy hét alatt minden duna-
keszi háztartásba eljutott, de online formában is 
elérhető a www.dunakeszi.hu honlapon, ahol az 
előző évek kiadványait is bárki átlapozhatja.

Szeredi Helga

Nincs tabu kérdés Dunakeszin

Dunakeszi: 47 éve kapott városi rangot 
a dinamikusan fejlődő település

1977. április 1-jén kapott városi rangot Dunakeszi Nagyközség, amely az elmúlt közel fél év-
század alatt Pest vármegye egyik legjelentősebb településévé formálódott a folyamatos és 
tudatos városépítő tevekénységnek köszönhetően. A várossá válás 47. születésnapját április 
6-án látványos családi nap keretében ünnepli Dunakeszi apraja, nagyja. A születésnap nem 
csupán egy évforduló, hanem egy emlékeztető arra az izgalmas és változatos utazásra, ame-
lyet a ma már közel ötvenezres város az elmúlt évtizedek során megtehetett.

Dunakeszi története mélyen gyökerezik a múlt-
ban. Az első írásos említését a 13. században talál-
juk meg, és az évszázadok során a terület sokféle 
kulturális és történelmi hatás alatt állt. A 20. szá-
zad közepén, különösen az 1960-as években, Du-
nakeszi számára hatalmas változások következtek 
be, amikor a város keresztülvitte a modernizáció 
és az iparosítás folyamatát.

Az 1970-es években és az azt követő évtizedek-
ben Dunakeszi új lendületet kapott az építészet és 
infrastrukturális fejlesztések terén. Az új lakópar-
kok megjelenése, az ipari létesítmények növekedé-
se, és az úthálózat kiterjesztése mind hozzájárultak 
a város modernizációjához és a lakosság növekedé-
séhez. 

Az elmúlt közel másfél évtizedben soha nem lá-
tott fejlődésnek lehettek részesei és élvezői a vá-
ros polgárai. Tanuszoda, sportcsarnokok, sport-
pályák, új általános iskola, bölcsődék, óvodák 
épültek, kerékpárúthálózat segíti a környezetba-
rát közlekedést, megújultak a városi utak, felújí-
tott orvosi rendelők és a modern szakorvosi ren-
delőintézet fogadja a pácienseket, hogy csak né-

hányat említsünk a sok infrastrukturális fejlesz-
tés közül. Dunakeszi fejlődését jól példázza, hogy 
immár járási központként funkcionál, minden 
igényt kielégítő környezetben szolgája ki ügyfe-
leit. Hazánk legnagyobb oktatási beruházásaként 
szeptemberben megnyitja kapuit a két középisko-
lának otthont adó – uszodával, sportcsarnokkal 
ellátott – Dunakeszi Diáknegyed. Gyönyörű vi-
rágos parkok és közterek, a zöldkörnyezet a helyi 
lakosság mellett kivívta az országos szakmai szö-
vetségek elismerését is. 

Az infrastrukturális fejlesztéseknek köszönhe-
tően Dunakeszi könnyen elérhetővé vált Buda-
pesttől, ami további gazdasági és kulturális lehe-
tőségeket kínált a városnak és lakóinak.

Dunakeszi sosem felejtette el gyökereit és ha-
gyományait, miközben előre haladt a modernizá-
ció útján. A város gazdag kulturális életet élvez, 
amelyben helyet kapnak a hagyományos rendez-
vények, mint például a látványos, ezreket vonzó 
városi ünnepségek, valamint a művészeti, kultu-
rális, gasztronómiai fesztiválok, amelyek közössé-
gi összetartozást és kreativitást hoznak a városba.

Ahogy Dunakeszi a 47. születésnapját ünnep-
li, a város tekintete előre van fordítva a jövő felé. 
A fenntartható fejlődés és a városi tervezés terén 
elért előrelépések, valamint az oktatási és egész-
ségügyi szolgáltatások fejlesztése mind azt jelzik, 
hogy Dunakeszi egy olyan hely, ahol a lakosok jö-
vőjét és jólétét szem előtt tartják, ahol jó élni. 

47 éve a városiasodás útján járó Dunakeszi fenn-
állása alatt sokat változott és fejlődött. A város gaz-
dag történelmi örökséggel rendelkezik, miközben 
folyamatosan adaptálódik a változó kor igényeihez. 
Az ünnep nemcsak az elmúlt évek sikereiről szól, 
hanem arról is, hogy Dunakeszi lakosai izgatottan 
tekintenek a jövőbe, és városuk további fejlődésére 
és növekedésére összpontosítanak.

Boldog születésnapot, Dunakeszi!
(Vetési)
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Prihoda Judit, 2011 óta s még éppen Dunakeszin élő és alkotó festő- és grafikusművész 2024. március 14-
én a Karmelita Kolostorban, ünnepélyes keretek között vehette át a Magyar Arany Érdemkereszt kitüntetést a 
laudációt idézve, „…a teremtett világ szépségét hűen ábrázoló festményei, egyedi látásmódot tükröző karikatú-
rái és gondolatébresztő művészi munkája elismeréseként”. A kitüntetést a Magyar Köztársaság elnöke adomá-
nyozta és dr. Semjén Zsolt miniszterelnök helyettes adta át a művésznőnek.

Elstartolt az űrhajó Dunakeszin 

A tűzoltó autós játszóeszköz után 
felavatták a rakétás játékot is

Én akkor arra gondoltam, 
hogy mennyire különleges len-
ne egy ilyen játékot Dunake-
szin is felállítani” – emléke-
zett vissza az alpolgármester, 
aki hozzátette, hogy neki há-
rom gyermeke van és elég sok 
játszóteret látott már az or-
szágban, de még ilyet nem.

A gondolatot tett követ-
te, megkérdezték a környék-
belieket, mit szólnának egy 
rakéta formájú játszóvár-
hoz, a szavazás során azon-
ban kétféle eszközt szavaztat-
tak meg, a most felépítettet és 
egy hagyományosat. A kérdés-
re több mint 300 szavazat ér-
kezett, többségük (négyötö-
dük) erre a játszóvárra voksolt.

Nyíri Márton alpolgármes-
ter köszönetet mondott azért, 
hogy ez a szűkebb lakókör-
nyezet megkapta a játszóesz-
köz beszerzésére a lehető-
séget, megkapták az önkor-
mányzattól a támogatást, de 
még annál többet is, mivel bó-
nuszként adtak mellé egy na-
gyon népszerű kis trambulint.

Végül a jelképes szalagát-
vágás után a gyereksereg ki-
próbálhatta a játszótér új, lát-
ványos elemét, az „űrjármű-
vet”. Ezzel Dunakeszin meg-
kezdődött az „űrutazás”.

A Szent István parkban mi-
nap felavatott tűzoltó autós és 

mászókás játszóeszköz után az 
igazán egyedinek és különle-
gesnek tekinthető űrhajós ját-
szóeszközzel bővült a 24 duna-
keszi játszótér gazdag kínálata.

(B. Szentmártoni)
Fotó: filmkovacs.hu és 

KesziPress

Folytatás a címlapról

Kitüntették Prihoda Judit festő- és grafikusművészt
Díjátadás a Karmelita Kolostorban

Folyamatosan gazdagodó, felfe-
lé ívelő, díjakkal is elismert mű-

vészi pálya jellemzi életét. 1999-ben 

megkapta az év legkiválóbb termé-
szetábrázoló művészének járó elisme-
rést, a Csergezán Diplomát. A követ-
kező évben a Millenniumi Nimród 
Díj kitüntetettje lett. 2006-ban a Ma-
gyar Képzőművészeti Egyetem ter-
vezőgrafikai szakán diplomamunká-
ját Gál Mátyás ösztöndíjjal jutalmaz-
ták. 2014-ben a Vadászati Kulturális 
Egyesület neki ítélte az „Arany Ecset-

Toll” művészeti nagydíjat. A Gemenc 
Zrt. képzőművészeti díját művésztár-
sai szavazata alapján nyerte el. 2003-
tól állandó résztvevője a hollandi-
ai Enschedenben rendezett, a világon 
egyedülálló, nemzetközi meghívásos 
pályázaton alapuló kiállításnak. A ha-
zai tárlatokon kívül Németországban, 
Ausztriában, Hollandiában, Belgium-
ban, Spanyolországban és az Ameri-
kai Egyesült Államokban csodálhat-
ták meg műveit. 2020-ban részt vett a 
Vadászati Világkiállításon

Kíváncsisága, erős vonzódása az 
állatokhoz, kezdetektől fogva az áb-
rázolás belső kényszerével párosult. 
Ez a kettősség kísérte végig iskolás 
éveiben, valamint korán kibontako-
zó tehetségét okos szeretettel támo-
gató szülői, és tanári figyelem. Meg-
ismerkedése, mentor-tanítvány kap-
csolata Muray Róberttel, a termé-
szetábrázoló magyar képzőművészet 
óriásával ugyancsak meghatározó 
volt művészi fejlődésében. Afrikai 
útjain szerzett élményei megerősí-
tették és kiteljesítették a nagyvadak 
iránti vonzalmát. Ábrázolásai hite-
lességének, szuggesztív szépségének 
nem mindennapi tehetsége, szorgal-

ma, tudása és érzékenysége a fede-
zete. Nem csak grafikáit és festmé-
nyeit láthatja a közönség kiállításo-
kon, albumokban, művészi kivitelű 
naptárakban, hanem egy különleges 
attrakciónak köszönhetően magát az 
alkotói folyamatot is, ahogy megszü-
letik a műalkotás. Amikor Prihoda 
Judit kilép műterme intim magányá-
ból és zenei aláfestéssel kísérve, nyil-
vánosan rajzol és fest, szellemi-lelki 
alkotótárssá teszi a nézőtéren helyet 
foglaló közönséget.

Dunakeszi tárlatlátogatói 2015-
ben, a Kőrösi Csoma Sándor Általá-
nos Iskola Iskolagalériájában rende-
zett nagy sikerű tárlaton ismerhették 
meg a művésznőt, aki több alkalom-
mal részt vett a Magyarság Galériá-
ban rendezett Nyári Tárlatokon is.

Harangozó Katalin művészeti 
menedzser 

Fotó: Miniszterelnökség/
Botár Gergely, Csáki Gábor 

2017-ben átvehettem a Gemenc Zrt. képzőművészeti díját, amelyet művész társaim szavazatai 
alapján nyertem el. 

2019-ben felvételt nyertem a MÚOSZ-ba (Magyar Újságírók Országos Szövetsége). 
2019 őszén az Országos Magyar Vadász Kamara Fejér Megyei Területi szervezete felkért, hogy 

székházukban, egy 12 nm méretű falfelületen, az ott őshonos vadfajokat jelenítsem meg, a fes-
tészet eszközeivel.

2020-as évben, melyet a világjárvány mindenki számára átírt, lehetőségem nyílt Somogy zöld 
szívében, a KASZÓ Zrt területén alkotni. Ez minden szempontból meghatározó időszak volt az 
életemben. A környezet és a vad fizikai közelsége új érzelmi töltetet adott számomra és olyan al-
kotói energiák szabadultak fel bennem, amit azelőtt nem tapasztaltam. Ennek nyomán új feje-
zet nyílt munkásságomban. 

2021- ben részt vettem a Vadászati Világkiállításon.
2018-óta alkotói show-kal lépek fel vadászattal, kultúrával kapcsolatos rendezvényeken, mely-

nek során a közönség figyelemmel kísérheti egy kép születését. Illetve művészettörténeti elő-
adásokat tartok az állatábrázolás témájában.

Az új játszóeszközt Nyíri Márton alpolgármester Dióssi Csaba 
polgármester és Bilinszky Ferenc önkormányzati képviselő 

társaságában adta át a gyerekeknek
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Kammerer Zoltán polgármester és Babusa János szobrász

Spiegelhalter László és Rétvári Bence Kundlya Zsófia és Horthy Andrea

Mi a dunakeszi titok? – 
teszik fel sokan a kérdést 
A városban élők, a Duna-
kesziért dolgozók szá-
mára egyértelmű a vá-
lasz, hiszen a sikerhez 
vezető utat közösen épí-
tik a hétköznapok szor-
gos munkája révén, 
melyre jó példa a spor-
tolási feltételeket bizto-
sító önkormányzat eltö-
kéltsége is. 

Ugyanis van egy erős városvezetési akarat 
arra, hogy a mindennapi sportoláshoz szín-

vonalas körülményeket és infrastruktúrát bizto-
sítson. És van egy erős közösség, amely partner a 
kezdeményezésekben. 

Így volt ez most is, hiszen a fiatalok megkeres-
ték az önkormányzatot: felújításra szorul a koráb-
ban közösségi tervezésben elkészült BMX pálya, a 
Magyarság Sporttelepen. 

A sport megtámogatja a tehetségeinket, így 
örömmel tettünk eleget a kérésnek – nyilatkozta 
a minap Dióssi Csaba polgármester, aki jelen volt 
a megújult a BMX freestyle pálya átadóján, melyet 
Magyarország egyik, ha nem a legjobb BMX-se ki 
is próbálta, és rendkívül pozitívan nyilatkozott a 
megújult pályáról.

Fotó: filmkovacs.hu

Bozóky Gyuláról készül 
köztéri alkotás

Március 15-én kiemelkedő képzőművészeti tevékenysége elismeréseként Munkácsy Mihály-
díjban részesült a szobor alkotója, a Gödön élő szobrászművész, Babusa János.

Ahogy azt a város polgár-
mestere, Kammerer Zol-

tán a közösségi oldalán elárul-
ta, a Munkácsy Mihály-díjas 
művésznek köszönhetően ha-
marosan elkészül Felsőgöd első 
köztéri alkotása.

Bozóky Gyula volt a Felsőgö-
di Jézus Szíve templom megál-
modója, terveztetője. Szerve-
zője volt az építésnek, neki és a 
belföldi, valamint külföldi hí-
vek adományainak, továbbá a 
lakosok hathatós támogatásá-
nak köszönhetően sikerült lét-
rehozni a templomot. 

A templomépítőről készülő 
emlékművet a róla elnevezett 
téren helyezik el.

A dunakeszi cheerleader 
csapat országos sikere

Kundlya Zsófiát, a Dunakeszi Cheerleader Team vezetőjét 2023 őszén kereste fel Horthy And-
rea, a Nemzeti Cirkuszművészeti Központ mentorprogramjának vezetője, hogy a cheerleader 
sportág, illetve Zsófia csapatai felkeltette érdeklődését, hiszen bemutatóik nem állnak mesz-
sze a cirkuszi akrobatikától.

Ezt követően meghívást ka-
pott a Csodaláda című decem-
beri bemutatójára, majd a fan-
tasztikus előadás után Fekete 
Péter, a Fővárosi Nagycirkusz 
főigazgatója mutatta be a men-
torprogram részleteit, amely-
nek keretében keresik a tehet-
séges gyermekeket, akiket ér-

dekel a cirkusz világa, szívesen 
kipróbálnák magukat az ar-
tistaképzőben, vagy akár csak 
egy-egy műsor gyakorlásában, 
illetve egy előadás kulisszatit-
kaiba pillantanának be.

Az idei V. Cheerleader Gála 
nem csak a sok kis pomponos 
produkciója miatt marad em-

lékezetes, hanem itt érte Zsó-
fiát az a megtiszteltetés is, 
hogy beválogatták csapatu-
kat a programba, és Andre-
ától átvehette az erről szóló 
plakettet.

Gratulálunk, és sok sikert 
kívánunk az együttműködés-
hez!

Újabb utca újult meg Vácrátóton
Az infrastruktúra, különösen a közúthálózat, az egyik legfontosabb elemét képezi egy ország 
fejlődésének és gazdasági erejének. Az állami és az önkormányzati utak állapota jelentős ha-
tással van a közlekedésre, a gazdaságra és a társadalmi jólétre. Az állami fenntartású és az 
önkormányzati utak felújítása és fejlesztése létfontosságú az ország és a helyi közösség szá-
mára egyaránt. Az állami támogatás nélkülözhetetlen ahhoz, hogy a közúthálózat megfelelő-
en működjön és fejlődjön. Vácrátóton március 28-án adták át a 43 millió forint kormányzati 
támogatásból felújított Katona József utcát.

- Örömmel jelenthetjük be, hogy újabb utca 
újult meg Vácrátóton – mondta Rétvári Ben-
ce, a térség KDNP-s országgyűlési képviselője, 
aki kifejtette: a  Magyar Falu Program beve-
zetésével a kormány azt a célt tűzte ki, hogy a 

magyar kistelepüléseken is ugyanolyan jó élet-
minőségű körülmények között élhessenek az 
emberek, mint a városokban, a nagyobb tele-
püléseken. 

- Ennek egyik fontos része az új utak építése 
mellett a régi utak, járdák, szegélyek felújítása, 
kiépítése. A települést jól irányító önkormány-
zat a sikeres pályázatoknak, a kormány támoga-
tásának köszönhetően évről évre fejlődik, gya-
rapodik. Jól példázza ezt a most átadásra kerü-
lő felújított Katona József utca korszerűsítése is, 
amely szilárd burkolatot kapott. Mindemellett 
örömmel jelentem be a legfrissebb örömhírt, 
hogy a Magyar Falu Program keretében 6 mil-
lió forint támogatást nyert játszótér felújításra 
Vácrátót – ismertette Rétvári Bence, a Belügy-
minisztérium parlamenti államtitkára. 

Spiegelhalter László polgármester szerint az 
elmúlt tíz évben – amióta a jelenlegi képviselő-
testület irányítja a települést – jelentős eredmé-
nyeket értek el az utak felújításában, aszfaltozá-
sában, szegélykövezésében. 

– A közös munka eredményeként egyre több 
a jó minőségű, szilárdburkolatú út a településen 
– fogalmazott a polgármester.
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kicsi, diszkrét, újratölthető

Sok érdeklődőt vonzott 
az I. Váci Sonkaszegő Fesztivál
Eddig háromból három telita-
lálat, három ígéretes siker – 
mondhatjuk a Piarista Kilá-
tó Központ melletti Anzelm-
kert rendezvényhelyszínként 
történő felfedezéséről, debü-
tálásáról. Kezdődött a soro-
zat a nemzi ünnep délután-
ján, a Szent Korona hőlégbal-
lon fogadásával, aztán a múlt 
szombaton a vártnál is népe-
sebb érdeklődő sokaságot 
vonzott a Böjti Karikázó című 
néptáncos találkozó, Húsvét 
vasárnap pedig szintén ígé-
retes siker volt az ugyancsak 
hagyományteremtő szándék-
kal életre hívott I. Váci Sonka-
szegő Fesztivál.

Egész napos programot kí-
nált a legutóbbi esemény, 

volt itt kirakodó vásár, szá-
mos játékos foglalkozás a ki-
sebbeknek, s persze több kon-
cert is, főműsoridőben a ke-

resztény, dicsőítő előadók él-
vonalába tartozó Gável fi-
vérekkel és zenész-énekes 
csapatukkal.

Az említett koncert felveze-
téseként – a fővédnök Rétvári 
Bence országgyűlési képvise-
lő nevében is – rövid köszön-

tőt mondott Imre Zsolt, a Váci 
Polgári Fórum elnöke, a Fi-
desz-KDNP pártszövetség pol-
gármesterjelöltje, s beszédében 
hangsúlyozta a hagyomány-
ápolás fontosságát, illetve kife-
jezte örömét, hogy itt, az An-
zelm-kertben egy új fontos ta-
lálkozóhellyel gazdagodott a 
város.

– Váciként örülök annak, 
hogy egyre több olyan ren-
dezvényt találunk az ese-
ménykínálatban, amelyek ha-
gyományteremtő szándék-
kal megbecsülendő tradíció-
kat éltetnek, vagy épp éleszte-
nek újra. Azt gondolom, hogy 
nagyon fontos a hagyomány-
őrzés, hiszen az ilyen, a koráb-
bi korokban gyökerező szo-
kások is alapját adják, illetve 
megkerülhetetlen építőkövei a 
nemzeti kultúrkincsnek. Eze-
ket tehát át kell örökítenünk 
az újabb és újabb felnövekvő 
generációknak, így tudjuk egy 
kicsit összekötni térben és idő-
ben a múltat a jelennel, a jelent 
pedig a jövővel – fogalmazott 
Imre Zsolt.

Az Anzelm-kertről szólva 
emlékeztetett, hogy a kis tér-
ség sokáig régészeti feltárá-
si terület volt, Géza király sír-
ját is keresték itt, s miután 
ezek a munkálatok befejeződ-
tek, kézenfekvő lehetőségnek 
látszott, hogy részben hagyo-
mányőrző, részben szakrális 
események kapjanak itt helyet 
a melegebb évszakokban, ta-
vasztól őszig, s ez a sorozat im-
már elkezdődött.

Legközelebb, április 13-án a 
Honvédelmi Minisztérium tart 

majd itt egy egész napos prog-
ramot, számos meglepetéssel 
készülve a kilátogatóknak.

Forrás: 0627.hu/
Ribáry Zoltán

Elindultak a dunakanyari hajós körjáratok

Folytatás a címlapról

Az érdeklődők az Esztergomi Körjárattal 
hétvégenként naponta kétszer járhatják 

meg az Esztergom-Zebegény útvonalat. A hajó-
zási társaság javasolja a reggeli járatát Zebegé-
nyig, ahol eltölthetik az egész napot és délután 
vissza tudnak hajózni Esztergomba, vagy akár 

át tudnak szállni a Visegrádi Körjáratra is, és az 
utolsó járattal még elérik az Esztergomba tartó 
délutáni járatot. Ebben az esetben két napijegy 
váltása szükséges.

A körjáratokra külön-külön napijegy vál-
tása szükséges. A részletek itt érhetőek el: 
https://mahartpassnave.hu/hu/dunakanyari-
korjaratok
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Gólkirályokkal a vármegyei ünnepségen

Benkő Tamás

Kiemelkedő mutatók jellemzik a Pest vármegyei amatőr és utánpótlás labdarúgást

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, hosszú távú 
munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a 
kozuzem@dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi 
vagy vonzáskörzetében levő 

lakhely (Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely

HULLADÉKSZÁLLÍTÓ JÁRMŰ 
RAKODÓT 

Elvárások:
• fizikai állóképesség

• terhelhetőség
• egészségügyi alkalmasság

• megbízhatóság
• minimum 8. általános iskolai 

végzettség
Amit kínálunk:

• Hosszú távú munkalehetőség, 
stabil háttér

• Hétköznapi 8 órás 
munkavégzés 

06:30-tól - 15:00-ig
• Szabad hétvége

• Munkaruházat biztosítása
• Bejelentett munkaviszony
• Munkába járás támogatása
• Egyéb juttatások: cafeteria

Előnyt jelent:
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 
(Fót, Göd)

 Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 

(mobil: 30 628 3206)  
vagy e-mailben:  

kozuzem@dkkozuzemi.hu
 

MUNKAERŐ FELVÉTEL

Interjú Benkő Tamással, 
az MLSZ Pest vármegyei igazgatójával

A magyar labdarúgó-válogatott tavaly veretlenül, csoportelsőként zárta az idei németországi 
Európa-bajnokság selejtezősorozatát, így a nyáron sorrendben harmadízben lesz ott a konti-
nensviadalon. A világ méltán legnépszerűbb sportágában válogatott szinten az elmúlt három-
négy évtized legeredményesebb időszakát éljük. A Magyar Labdarúgó Szövetség tevékenysé-
gének eredményességét a futballszurkolók óhatatlanul a nemzeti tizenegy szereplésével, tel-
jesítményével is azonosítják. A válogatott a „kirakat”, amely kétségkívül mutatós: évek óta 
teltházas, közel hetvenezer néző előtt sikerrel zajló hazai válogatott mérkőzések az impozáns 
Puskás Arénában, csoportelsőség a Nemzetek Ligájában és az Eb-selejtezőcsoportban, Szo-
boszlai Dominik személyében pedig újra van világklasszis képviselője hazánknak. De vajon 
miként működik a sportág a „végeken”, a területi szinten, az amatőrök és az utánpótlás háza 
táján? Benkő Tamással, az MLSZ Pest vármegyei igazgatójával, dunakeszi önkormányzati kép-
viselővel folytatott beszélgetésünk során erre kerestük a választ.

– Bár a labdarúgásnak „csu-
pán” a területi szintjén, ám Pest 
vármegye földrajzi elhelyezke-
dését és méretét tekintve mégis 
központi helyen zajlik az ön ál-
tal immáron lassan húsz eszten-
deje, 2004 októbere óta irányí-
tott területi helyi labdarúgás. 
Miként működik az igazgatóság?

– Budapest mögött Pest vár-
megye Magyarország második 
legnépesebb területi egysége – 
amely a további hat régióból egy-
magában (!) ötnél is több lakossal 
bír –, ráadásul lélekszáma évről 
évre nő. Mindezek miatt az alap-
feltételek adottak ahhoz, hogy az 
MLSZ Pest Vármegyei Igazgató-
ság kimagasló eredményeket mu-
tasson fel a szövetségi stratégia 
egyik fő területén, az aktivitás-
ban. Úgy gondoljuk, hogy sikere-
ink a jó adottságokon túl elsősor-
ban annak köszönhetőek, hogy 
alapvetéseinknek – „mindenki 
focizhasson, aki szeretne; ráadá-
sul minél többet” és „lehetőség 
szerint mindenki a saját szintjén 
játszhasson” – igyekszünk évről 
évre maximálisan megfelelni és 
mindent megteszünk annak ér-
dekében, hogy kiaknázzuk to-
vábbi lehetőségeinket.

– Mit jelent ez a számok szint-
jén?

– Az MLSZ-központ 18 kapa-
citás- és teljesítménymutatót kér 
be hónapról hónapra valameny-
nyi területi igazgatóságtól a te-
vékenység mérésére. Ezek közül 
a 2022/2023-as évad alapján 12-
ben az MLSZ PVMI volt a legak-
tívabb/legnagyobb, így a Bozsik 
Intézményi Programba regiszt-

rált játékosok számában (19.258 
fő, amely az országos eredmény 
15,66%-a); az igazgatóság által 
működtetett labdarúgó-, vala-
mint futsalverseny és -verseny-
szakaszok számában (előbbi-
ek esetében 157 verseny/szakasz/ 
és 18,67%-os, míg utóbbiaknál 
114 verseny/szakasz/ és 26,51%-
os arány); az igazgatóság által 
szervezett versenyekben induló 
sportszervezetek számát tekint-
ve (173 klub, 9,85%-os arány); az 
igazgatóság által szervezett verse-
nyekben induló felnőttcsapatok 
számát tekintve (299 gárda, 12,43 
%-os arány – egy alakulatot any-
nyiszor számolva, ahány ver-
senyben részt vett); az igazgató-
ság által szervezett versenyekben 
induló utánpótláscsapatok szá-
mát tekintve (667 gárda, 15,94 
%-os arány – egy alakulatot any-
nyiszor számolva, ahány ver-
senyben részt vett). De nem un-
tatnám az újságolvasókat továb-
bi száraz számadatokkal, legyen 
elég annyi: a felsoroltakon kívül 
a hozzánk beérkező nevezések, 
a kiállított versenyengedélyek, az 
elbírált igazolási és átigazolási ké-
relmek, az elvégzett pályahitele-
sítések, a fegyelmi bizottság által 
hozott határozatok, valamint az 
igazgatóság által kiírt mérkőzé-
sek számában is „vezetünk”.

– Mely statisztikai adatban 
vannak lemaradva?

– Nem mondanám lemaradás-
nak, hiszen minden egyes adat 
mögött logikai, elvi és szakmai 
okok húzódnak meg, de amiben 
a fővárosi tagszervezet értékei 
magasabbak, az négy adatsor: az 
igazgatóság által szervezett ver-
senyekben induló öregfiú-, old 
boy és veterán csapatok; az igaz-
gatóság által készített játékveze-
tő- és ellenőrküldések; az igazga-
tóság versenybizottsága által ho-
zott határozatok, valamint az ak-
tív játékvezetők és ellenőrök szá-
mában „szorulunk” a második 
helyre.

– Melyik igazgatósági mutató-
ra lehet a legbüszkébb?

– Az adatok arra jók, hogy 
megmutassák, volumenében 
mekkora munkát végzünk az 
egyes részterületeken, és aránya-
iban mekkora részt vállalunk az 
amatőr és utánpótlás futballak-
tivitásból, a labdarúgó és a futsal 
szakágat egyaránt ideértve. Sok-
kal inkább büszke vagyok az évek 
– egy-egy projekt esetében ez 
már 15-22 esztendős távlat – óta 
látható, kézzelfogható, életre szó-

ló sportélményeket adó, népszerű 
és hagyományos tartalmainkra.

– Mint például?
– Mint például a bajnokok tor-

nája rendezvényeinkre, ame-
lyet minden olyan bajnokság-
ban, (kor)osztályban megrende-
zünk több mint másfél évtize-
de az abszolút (vár)megyei győz-
tes eldöntése érdekében, amelyik 
egynél több azonos szintű cso-
portban zajlik. Vagy említhe-
tem a felnőtt férfi szuperkupa-
döntőnket, amely címmérkőzés-
re az adott évad területi I. osz-
tályú aranyérmese és a Pest Vár-
megyei Kupa győztese között 
kerül sor. A 2011/2012-es ver-
senyév óta rendezzük meg a Vár-
megyeháza dísztermében – vagy-
is igen előkelő, impozáns hely-
színen korábbi NB I-es gólkirá-
lyok díjátadós közreműködésé-
vel – a Gólkirályok Gáláját, ahol 
az igazgatóság által szervezett 
labdarúgó- és futsalbajnokságok 
legeredményesebb gólszerző-
it díjazzuk. 2005/2006 óta ké-
szítjük el éremtáblázatunkat, 
amely az adott évadban az igaz-
gatóság által szervezett versenyek 
dobogós helyen végzett klubja-
inak külön, összetett versenyét 
jelenti az elért helyezések ösz-
szevetése alapján. A 2019/2020-
as versenyévtől kezdve női és 
lány futsalbajnokságot, 2011 óta 
pedig öregfiú futsalversenyt is 
szervezünk. Ezekre azért is va-
gyunk büszkék, mert valameny-
nyire nagy az érdeklődés, a klu-
bok – Pest vármegyén kívül Bu-
dapestről és további 4-5 várme-
gyéből is – örömmel vesznek 
részt rajtuk évről évre és a felso-
rolt rendezvénytípusok, vagy pél-
dául az éremtáblázatok az ország 
más területein nem léteznek. De 
például nálunk van egyedül saját 
„himnusza” is a vármegyei lab-
darúgásnak: a Piros-fehér-zöld 
– Futballinduló Pest megyéből 
című dalt az igazgatóság meg-
bízásából írta az idén éppen fél-
száz éve aktív EDDA Művek még 
2016-ban.

– A Pest vármegyei labdarú-
gás sajtómegjelenése sem mond-
ható átlagosnak.

– Köszönjük az észrevételt, va-
lóban így van. 1993 óta segítjük 
az amatőr és utánpótlás futball 
sajtómegjelenését, a pest.mlsz.hu 
oldalunkon zajló rendszeres hi-
vatalos kommunikáció mellett 
a futballszeretők folyamatos tá-
jékoztatását egyéb hírekkel, in-
formációkkal, amelynek napja-

inkban elsődleges terepe a sport-
szelet-online.hu portál, ahol napi 
szinten jelennek meg meccstu-
dósítások, statisztikák, inter-
júk, összeállítások és egyéb ér-
dekes tartalmak. Alkalmi jelleg-
gel – a nagyobb rendezvényeink-
re – nyomtatott sajtótermékeket 
készítünk, a kiemelt eseményein-
ket élőben közvetítjük, valamint 
mindezekről fotóalbumokat és 
videóösszefoglalókat gyártunk 
– vagy gyártatunk – és teszünk 
közzé. Ezen kívül természetesen 
a belső, vagyis a tagszervezete-
ink képviselői felé irányuló tájé-
koztató és stratégiai kommuni-
kációra is nagy hangsúlyt fekte-
tünk, így bizonyos időközönként 
a fontosabb kérdésekben minden 
érintett bevonásával online köz-
vélemény-kutatásokat indítunk, 
amelyek eredményeit felhasznál-
juk az igazgatósági döntéshoza-
talban.

– Bevezető kérdésünkben már 
említettük, hogy idestova két év-
tizede áll a Pest (vár)megyei fut-
ballt irányító szervezet élén. A 
felsoroltakon kívül milyen inno-
vatív eredményeket tudna még 
említeni?

– 2013-ban elsőként vezet-
tük be a digitális nevezést a ver-
senyekre; kb. 15 évvel ezelőtt 
elsőként választottuk szét az 
utánpótlásbajnokságokat a fel-
nőttől, hogy mindenki a saját 
szintjén versenyezhessen: az el-
múlt három évben erre lehetősé-
get kaptunk – az azzal járó nem 
kevés plusz munkával együtt 
– a központ által kiírt regioná-
lis utánpótlás-bajnokságok be-
osztásában is, amelynek rendkí-
vül pozitív fogadtatását ugyan-
csak kérdőív segítségével tud-
tuk utólag mérhető, kimutatható 
módon is alátámasztani. És ami-
ben még az elsők között voltunk: 
még 2001/2002-ben elindulva 
a téli szünetben megyei labda-
rúgócsapatok számára hivata-
los teremtornák rendezésében; 
hivatalos futsalversenyek szer-
vezésében Futball7vége néven 
2007/2008-tól, majd Futsal7vége 
néven 2015/2016-tól napjain-
kig; elsőként írtunk ki verse-
nyeket nőknek – a 2007/2008-as 
évadban már volt ¾ pályás baj-
nokság, 2009/2010-ben Pest Me-
gyei Női Kupa, 2010/2011-ben 
Női PMF7vége – és lányoknak: 
2017/2018-ban lány PMF7vége, 
2018/2019-ben U15-ös ¾ pályás 
bajnokság formájában.

 
– Öröm hallani, hogy a nem-

zeti tizenegy „alatt” szűkebb 
pátriánk területi szintű labda-
rúgását érintően is eredmények-
ről beszélhetünk...

– 2010 óta – köszönhetően a 
polgári kormányzat által a sport 
támogatására fordított források-
nak és a dr. Csányi Sándor elnök 
úr regnálása óta beköszöntött új 
szemléletű szövetségi irányítás-
nak – áldás, és persze hatalmas 
felelősség is a magyar labdarú-
gásban, annak fejlődéséért dol-

gozni. Közvetlen munkatársa-
immal együtt ezt mi magunk is 
igyekszünk napról napra a lehe-
tő legnagyobb alázattal, legjobb 
tudásunk szerint megtenni. Az 
eredményeink mellett így termé-
szetesen a kollégáimra is nagyon 
büszke lehetek: a kettő kéz a kéz-
ben jár. Ha pedig a magyar válo-
gatott sikerei által okozott közös-

ségi élményekre, a szurkolói eu-
fóriára, teltházas arénára, a ren-
geteg boldog arcra gondolok, ak-
kor nem is kérdés, hogy érdemes 
ezért a csodálatos játékért elhiva-
tottan dolgozni – az alapoknál, a 
Pest vármegyei amatőr és után-
pótlás foci szintjén is.

(B. Szentmártoni)


